

Notulen najaarsvergadering 13 november 2023

1. Opening → Richard opent de vergadering om 20:06, en bedankt Robbie voor de gegeven presentatie. Hij geeft aan dat we graag de vergaderingen vanaf nu op een andere locatie willen houden en dat kringgroepen zich mogen melden als ze hun clubhuis hiervoor ter beschikking willen stellen.
2. Notulen voorjaarsvergadering d.d. 17 april jl. → geen opmerkingen
3. Ingekomen en uitgaande stukken → geen ingekomen of uitgaande stukken
4. Mededelingen → geen mededelingen
5. Begroting 2024 → Ad geeft aan dat de begroting niet sluitend is, dit in verband met een eventuele nieuwe website. Er wordt aan de aanwezigen gevraagd of er budget vrijgemaakt mag worden voor een nieuwe website (begroot op +/- 800 euro). Toon van Oirschot vraagt hoe we dat dan gaan regelen, of er meerdere personen toegang hebben tot de website dan, zodat als iemand wegvalt een ander het zo over kan nemen. Dit is inderdaad wat het PB in gedachten heeft. Iedereen is akkoord met de uitgave voor een nieuwe website.
6. Evenementen 2024 → er wordt aangegeven dat er veel hoofdevenementen in Brabant plaatsvinden. Nogmaals wordt er verzocht aan de kringgroepen om zich te melden voor evenementen. Nu zijn het heel vaak dezelfde kringgroepen die alle evenementen organiseren. Toon van Oirschot geeft aan dat er begrotingen zouden moeten zijn voor de evenementen omdat de regels bepaald worden door derden en het steeds lastiger en duurder wordt om een evenement goed te organiseren. Er wordt geopperd dat er een clubmatch gemist wordt. Volgens Jan is deze niet aangevraagd, volgens Arjen Tak heeft de Plantage deze aangevraagd. Volgens de gegevens van het Provinciaal Bestuur is dat niet zo. Wel is door hen de KCM aangevraagd. Deze is afgekeurd door HB. Arjen meldt dat dit niet bekend is gemaakt aan de Kringgroep.
 - *Aanvulling op notulen van de voorjaarsvergadering d.d. 17 april 2023 : Er is in die vergadering gesproken over de KCM en er is toen door de leden een negatief advies gegeven over het toekennen van de KCM aan de Plantage.* Voor de Provinciale clubmatch gaat Jan Philipsen in overleg met de Plantage kijken of deze alsnog gerealiseerd kan worden in 2024. Kalinda geeft nog aan dat de universal sieger ook op 5 mei is samen met PAK, wordt later nog wat over gezegd

- 7 Bestuursverkiezing penningmeester → Ad gaat stoppen omdat hij in de raad van arbitrage van de VDH gaat. Het Provinciaal bestuur heeft iemand gevonden die graag wil toetreden, namelijk Colette Jansen. Er zijn geen tegenkandidaten, Colette wordt aangenomen als nieuwe penningmeester.
- 8 Verslag Algemene Vergadering VDH d.d. 27 mei 2023. → geen opmerkingen
- 9 Behandeling voorstellen in de AV van de VDH op 25 november 2023. → geen opmerkingen
- 10 Behandeling voorstellen vanuit de afdeling voor de Algemene Vergadering van de VDH op 25 mei 2024. → nogmaals benadrukt dat als er voorstellen zijn vanuit de kringgroepen zij deze moeten indienen zodat deze meegenomen kunnen worden.
- 11 Onderscheidingen → de genodigden voor 40 en 50 jaar lidmaatschap hebben de onderscheiding ontvangen. Ook een aantal leden die 25 jaar lid zijn en aanwezig waren hebben de onderscheiding ter plaatse ontvangen. De overige worden opgestuurd. Ad krijgt ook een cadeau als dank voor zijn jarenlange inzet voor het Provinciaal bestuur.
- 12 Rondvraag →

Jo van Schijndel : Jo geeft aan dat hij het een goed idee vindt om een presentatie/workshop te houden tegelijk met de vergaderingen maar zou liever zien dat dit later begint. Nu was het 19.00 uur en voor veel mensen die werken is dat moeilijk te halen. Ook geeft hij aan de oefendag graag terug te zien omdat dit een succes was in 2023.

Robbie de Jong : Zoals al eerder aangegeven valt de Universal Sieger nu tegelijk met het PAK. Voorstel : mensen die geselecteerd zijn voor de Universal krijgen dispensatie voor het PAK . Toon geeft aan dat je dan wel veel mensen mist op het PAK. Na wat over en weer gepraat wordt besloten om toch te kijken of we het PAK nog kunnen wijzigen qua datum. Ria geeft nog aan dat de mensen die eventueel naar Universal willen nog een clubmatch moeten doen.

Oefendag was een succes en willen we in 2024 weer oppakken. Er wordt gevraagd welke Kringgroep hun veld beschikbaar wil stellen. Ypelaar geeft aan dat te willen.

Pakwerkers/Spoorleggers : Robbie meldt dat het erg veel werk is om het te organiseren en dat er van de vorige editie weinig mensen actief zijn. Hij gaat kijken of hij pakwerkers die geholpen willen worden zelf kan helpen op de kringgroepen zelf. Hij kijkt ook nog naar een samenwerking met Zuid Holland. Spoorleggers die interesse hebben in een cursus kunnen zich eveneens melden bij Robbie.

Terugkomdag wedstrijd en allround pakwerkers : die gaat gecombineerd worden met training dagen bij Schijndel.

Tot slot geeft Robbie aan dat er in samenwerking met het Provinciaal bestuur Zuid Holland wat opmerkingen / verbeteringen zijn doorgestuurd naar het HB van de VDH. Deze zijn goed ontvangen en worden verder besproken tijdens de PB/HB vergadering.
- 13 Sluiting : vergadering wordt gesloten om 21:15 uur